
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 26. april 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 670

Vil ministeren oplyse, om det er korrekt, at ingen dyr er blevet taget af ulve,

hvor hegnene har været fejlfri, som det fremgår af artiklen "Ulvesikre hegn vir-

ker" i Altinget fra den 26. april 2018, og i bekræftende fald oplyse, hvilke fejl

der var på hegnet hos den fåreavler der medvirkede i programmet "Langt fra

Borgen" sendt den 21. september 2017?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Adelsteen (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pia.Adelsteen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
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